
 
Protokół nr 37/2013 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej,  
Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 24 czerwca 2013 roku 
 
 
Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zapoznanie z inwestycją budowy schroniska dla zwierząt w Dobrej. 

Komisja wyjazdowa zorganizowana przez Wydział Ochrony Środowiska. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
5. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do komisji. 
6. Omówienie projektów uchwał skierowanych do komisji. 
7. Sprawy różne, wolne wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Komisji radny Andrzej Partyka otworzył posiedzenie. Na 
posiedzeniu obecnych było siedmioro członków Komisji oraz zaproszeni goście. 
 
Ad. 2 
Został przedstawiony i przyjęty porządek obrad komisji. 
 
Ad. 3 
Komisja zapoznała się ze stanem realizacji inwestycji budowy schroniska dla 
zwierząt w Dobrej. Członkowie Komisji pozytywnie ocenili powyższą budowę, 
która jest niezbędna dla bezdomnych zwierząt stwarzających często zagrożenie 
dla mieszkańców. 
 
Ad. 4 
Komisja przyjęła protokół obrad z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 5 
Radni zapoznali się z pismami skierowanymi do komisji. 

 Z pismem Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej                                   
i Mieszkaniowej z dnia 20.06.2013 r. skierowanym do Przewodniczącego 
Komisji Infrastruktury Pana Andrzeja Partyki informującym                             
o dokonanych  remontach  dróg gruntowych w okresie od 08.04.2013 r. 
do 20.06.2013 r. W piśmie określono wartość remontów. 
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Ad. 6 
 

Komisja zapoznała się i omówiła projekty uchwał na najbliższą Sesję Rady 
Gminy. 
Zaopiniowano uchwałę dot. terminu i częstotliwości opłat za odpady 
komunalne. 
W głosowaniu  7 członków komisji głosowało za przyjęciem,  przeciw – 0,  
wstrzymało się – 0. 
Członkowie Komisji zapoznali się z inwestycją budowy placu przy ulicy 
Zamenhofa. 
Komisja zgłasza następujące uwagi: 

 Członkowie proszą o przedstawienie wydatków na drogi gruntowe za 
okres 3 lat wstecz, 

 Członkowie Komisji proszą o informację w sprawie programu oraz 
dofinansowania przez Gminę usuwania azbestu na terenie Gminy. 

 
 
Ad. 7 
Mieszkanka ul. Wróblewskiego naszej Gminy Pani……………zgłasza rażące 
różnice opłat za odbiór odpadów. Zwróciła się z zapytaniem, dlaczego SM 
CHEMIK w Policach ustaliła opłatę 7,50 zł od osoby, natomiast Gmina Police 
wprowadziła 12,00 zł. 
Komisja prosi o informację, jaka oferta została wyłoniona w drodze przetargu 
nieograniczonego na odbiór odpadów komunalnych w naszej Gminie. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Komisji Andrzej Partyka podziękował gościom oraz  radnym             
i zamknął posiedzenie. 
 
 
 
Protokołował:                                                                  Przewodniczący Komisji                        
T.Koźluk 
                  Andrzej Partyka 

 
IZK 
 
 
 
 


